
Aan de gemeenteraad, 
Ik heb via een formulier aangegeven hoe de verkeersbarrières, die sinds vorige week in de 
Ansbalduslaan liggen, een verkeerd effect geven. Ik hoop dat het bij U door komt, maar mijn vraag is 
of U/ jullie daar aandacht aan willen besteden. Door de barrière bij het pad te leggen is er een zeer 
gevaarlijke situatie ontstaan. Zie de foto's. Als daar fietsen of brommers uit komen, dan kijken ze 
naar links (want in Nederland wordt rechts gehouden, dus daar komt verkeer vandaan). Als daar 
niets aankomt rijdt men door en kan dan frontaal tegen een auto van de andere kant op dat punt 
klappen, want daar moet ook de andere richting links rijden....... Door het verwijderen van de 
stoplichten in de Bergstraat is het sluipverkeer over dit pad de laatste tijd erg toegenomen.... 
Bovendien geven die aangebrachte drempels af en toe enorme dreunen die ik in mijn huis ook goed 
voel. 
Ik vind het erg ondemocratisch, dat de bewoners van dergelijke ingrijpende verkeersmaatregelen 
voor hun deur nergens van op de hoogte worden gebracht. 
Dan heb ik nog een punt, waar ik graag aandacht voor zou willen vragen. 
Nu op de kruising bij de Willibrorduslaan-Bergstraat de stoplichten zijn verdwenen, is er geen 
enkele mogelijkheid gecreëerd voor voetgangers om veilig over te steken.  
Hoe moet je nu als voetganger of rolstoeler of rollatorgebruiker of met een kinderwagen veilig door 
de Willibrorduslaan naar de Bus komen ? 
Ik adviseer de hele gemeenteraad om ieder lid te verplichten eens een oversteek te wagen op het 
spitsuur. Ik vrees dat als dit advies wordt opgevolgd, dat er waarschijnlijk een kleinere gemeenteraad 
kan zijn....... Succes!!  
Ik wacht Uw reactie af. 
Met vriendelijke groet, 


